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SPREMEMBA
PROGRAMA DELA
SKUPŠČINE

Iz programa dela skupščine občine in njenih zborov za obdobje
september — december 1978, ki ga je sprejela občinska skupš-
čina na zasedanju dne 19. septembra 1978,so nerealizirane na-
slednje zadeve:

1. Odlok o merilih za razvrstitev objektov, ki so v uporabi, pa so
zgrajeni brez lokacijskih dovoljenj.

Po dogovoru pripravlja odlok posebna komisija pri pristojnem
mestnem upravnem organu. Delovno gradivo za osnutek odloka
je tukajšnji izvršni svet že obravnaval na 12. seji dne 18.10.1978.
Po zagotovilih bo osnutek odloka predložen izvršnemu svetu v
obravnavo v decembru t. I.

2. Odlok o določitvi poslovnih objektov v stanovanjski soseski
VS-6 Vič.

S tem odlokom naj bi SGP Grosuplje iz Grosupljega, ki gradi v
tej soseski stanovanjske objekte zatrg naložili, da v nekaterih še
nezgrajenih blokih predvidi tudi manjše poslovne lokale za nor-
malno oskrbo in potrebe občanov.

O tem, kateri lokali so v tej soseski najbolj potrebni, je že bilo
dogovorjeno s predstavniki Krajevne skupnosti Vič, Sarnou-
pravne stanovanjske skupnosti in oddelkom za gospodarstvo.

Zadeva se je zapietia tisti hip, ko je SGP Grosuplje zatrdilo, da
bo z Mercatorjem doseglo sporazum, da bodo potrebni lokali
vključeni v objekt njegove samopostrežne trgovine.

Ker dogovora o tem še ni, kaj bo vključeno v samopostrežno tr-
govino, tudi ni mogoče izdelati ustreznega odloka.

3. Odlok o določitvi zemljišč, namenjenih za stanovanjsko
kompleksno graditev v območju zazidainega otoka VS—225-1
Kamnik pod Krimom.

Odlok bo predložen občinski skupščini v obravnavo in sprejem
predvidoma v januaiju 1979.

4. Odlok o proračunu občine za leto 1979
5. Odlok o davkih občanov in odlok o davku na promet nepre-

mičnin
V programu dela izvršnega sveta za področje financ za čas od

I. avgusta do 31. decembra 1978 z dne 10.8.1978 smo med dru-
gim zapisali, da sta osnutka oziroma predloga odloka povezana z
zastavljeno davčno politiko v občini in republiki in od naravnanosti
splošne porabe v občini in republiki. V kolikor bodo davčna politika
in splošna poraba ustrezno naravnani, bo mogoče pripraviti
osnutke, sicer pa bodo ti odloki predloženi kasneje v obravnavo.

Po določilih zakona o tinanciranju družbenopolitičnih s kupnosti
se proračuni družbenopolitičnih skupnosti praviloma sprejmejo do
konca leta za nasle dnje leto, le izjemoma do kor.ca.larca v letu,
za katerega se proračun nanaša. Sprejem proračuna je odvisen
od ustreznega usklajevanja med skupno in splošno porabo na eni
strani ter od usklajevanja splošne porabe med občinami in repu-



bliko na drugi strani in od usklajevanja v Ljubljani še posebej. Te
usklajevalne naloge letos ne bo mogoče speljati.

Davčno zakonodajoje treba uskladiti z ustavnimi določbami. Po
programu republike naj bi bila ta uskladitev zaključena v letošnjem
letu tako, da bi nova republiška davčna zakonodaja stopila v ve-
Ijavos 1.1.1979. Republikajezanekateredavčnevirevezanana
usklajen dogovor z republikami in pokrajinama. Ker ta dogovor še
ni sprejet, je republika uskladitev davčne zakonodaje z ustavo od-
ložila na zaključek prvega polletja 1979. Sprejem prej omenjenih
občinskih davčnih odlokov smo gradili na sprejemu oziroma na
uskladitvi republiške davčne zakonodaje z ustavo; ta pa očitno ne
bo stekla po prvotno zastavljenem programu.

To so razlogi, da je iz programa dela izvršnega sveta in pro-
grama dela SOb in njenih zborovVletu 1978 zadeve pod 4. in 5.
črtati.

6. Poročilo o delu Zavoda za urejanje štavbnih zemljišč Vič za
9-mesečno obdobje v letu 1978.

Poročilo o 9-mesečnem poslovanju in delu je obravnaval
Zavod v novembru 1.1. Navedeno poročilo je potrebno še dopolniti
s sklepi seje sveta Zavoda. Predvidoma bo poročilo predloženo
izvršnemu svetu v obravnavo v začetku decembra.

7. Poročilo o problematiki zdravstva v občini
Zaradi obravnave kompleksne problematike ni bilo mogoč e

pripraviti poročila Zdravstvene skupnosti občine Ljubljana Vič-
Rudnik, pač pa bo to poročilo pripravila strokovna služba pri
mestni zdravstveni skupnosti, ki opravlja strokovno administra-
tivne zadeve za občinsko zdravstveno skupnost Ljubljana Vič-
Rudnik. Poročilo bo predvidoma pripravljeno v januarju 1979.

8. Obravnava predlogov za spremembo GUP po obravnavi
osnutka podrobnega urbanističnega načrta za širše mestno ob-
močje občine po končani javni razpravi oz. razgrnitvi avtoceste
»U« sistem.

Predloge za spremembo GUP je izvršni svet že pred časom
obravnaval na dveh sejah. Kerpa razprava po vseh zainteresira-
nih KS še ni bila izvedena in zaključena, ni mogoče zaključiti s pri-
pombami in predlogi k osnutku sprememb. Poročilo s predlogi za
spremembo bodo predloženi izvršnemu svetu v obravnavo po
zaključeni razpravi v začetku decembra t. I.

Ljubljana, dne 24. 11. 1978

Sekretariat izvršnega sveta


